
Zápis dětí do 1. třídy mateřské  
školy probíhá ve dnech od 2. 5. 2021  
do 16. 5. 2021.

Pro zaplacení poplatků za odpad  
a psy používejte, prosím, pokud 
možno bezhotovostní platbu!

Pokud nemůžete platit z účtu, 
odložte návštěvu Obecního úřa-
du z důvodu uhrazení poplat-
ků hotově na pozdější dobu, až 
se vážná situace v souvislosti  
s COVID zlepší. 

Termín plateb je prodloužen do 
června 2021.

Tradiční Hrnčířské trhy Beroun 
jsou plánovány v termínu 12. 6. – 
13. 6. 2021.

Sběrný dvůr
Od 1. 4. 2021 se mění otevírací doba 
následovně:

úterý:    14:00 - 18:00
čtvrtek: 14:00 - 18:00
sobota:    8:00 - 12:00

Sázení stromů se posouvá zatím na 
neurčito!!!
Bohužel vám musíme oznámit, že 
jsme byli nuceni zrušit termín 1. 5. 
2021, který jsme původně vybrali 
pro sázení stromů na Jánské. 

Nový termín bude včas zveřejněn, 
jakmile to vládní opatření umožní. 
Omlouváme se a děkujeme za po-
chopení.  Obec Loděnice

Uzávěrka příštího čísla je 15. 5. 
2021. Své příspěvky posílejte na 
email: zpravodaj@lodenice.cz
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Rada obce Loděnice za přítomno- 
sti ředitele ZŠ Václava Veverky schválila 
vypracování návrhu veřejnoprávní  
smlouvy, která by umožnila přijímání 
žáků z obce Chyňava od 6. ročníku 
základní školy do ZŠ Loděnice. Požádal o 
to starosta obce Chyňava Jiří Kříž, protože  
v berounských školách není dostatečný 
prostor pro umístění těchto žáků. Pro 
příští školní rok 2021-2022 by se jednalo 
o 6 žáků a v následujících letech cca 10-15 
žáků. 

Rada obce Loděnice dále schválila Roz-
počtové opatření č. 2/2021 

Oprava komunikace v Černidlech  
- úsek za nově vybudovanou asfaltovou 
cestou. Obec obdržela od pana Čeňka 
dvě nabídky na opravu asfaltovým re-
cyklátem, které se lišily pouze rozsahem 
prací. Rada obce Loděnice uložila za-
jištění další nabídky z lomového kamene.

Rada obce Loděnice schválila udělení 
peněžitého daru deseti členům zása-

Informace z Rady obce 
Loděnice konané dne  
24. 03. 2021

ZPRÁVY Z OBCE

hové jednotky JSDH Loděnice ve výši  
5 000,- Kč na člena. Dobrovolní hasiči 
zasahují v obci nejen při řešení krizových 
situací, ale zajišťují mnoho dalších činnos-
tí, např. dezinfikují autobusové zastávky, 
prostory MŠ, KZ atd. 

Rada obce Loděnice schválila peněžitý dar 
ve výši 5 000,- Kč organizaci Klubíčko 
Beroun v souvislosti se zajišťováním re- 
gistrovaných sociálních služeb pro 
občanku Loděnice, která je pravidelně 
využívá od roku 2014. 

Rada obce Loděnice schválila peněžitý 
dar ve výši 10 000,- Kč také místní organi-
zaci Českého rybářského svazu.

Rada obce Loděnice schválila účetní 
uzávěrku ZŠ Loděnice k 31. 12. 2020  
a převod kladného hospodářského vý- 
sledku roku 2020 ve výši 42 711,05 Kč  
do rezervního fondu ZŠ Loděnice. 

Rada obce Loděnice schválila vypracování 
zadávací dokumentace pro výběrové 
řízení na pořízení nové opony ve velkém 
sále KZ i v přísálí včetně horizontů (zad-
ní a postranní opony). Dle průzkumu 
trhu je předpokládaná cena 160 000,- Kč  
včetně DPH. 

POZVÁNKY,
UPOZORNĚNÍ
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V roce 2020 obyvatelé obce Loděnice 
zajistili sběr vysloužilého elektro- 
zařízení v přepočtu 10 kg/obyvatele. 
Pro porovnání, podle posledních in-
formací zveřejněných Ministerstvem 
životního prostředí odevzdal v roce 
2018 průměrný občan České republiky 
k recyklaci 8,8 kg vysloužilého elektra. 

Recyklací odevzdaného elektrozařízení 
obec přispěla ke zlepšení životního 
prostředí snížením produkce CO2 ekvi- 
valentně o 14052 kg. Takové množství 

uhlíku by muselo v průběhu jednoho 
roku absorbovat a přeměnit na kys-
lík celkem 468 stromů. Za svoje úsilí 
Loděnice obdrží certifikát Příkladný 
Sběrný dvůr 2020.

Ocenění předává sběrná síť REMA, 
která zdarma zabezpečuje zpětný 
odběr a recyklaci elektrických a elektro- 
nických zařízení (jako jsou pračky, 
lednice, televize, počítače, tiskárny, 
mobily a další), baterií, akumulátorů 
a solárních panelů z našeho sběrného 
dvora.
     

           Václav Bauer, starosta obce

Poděkování obyvatelům 
Loděnice



Úkoly, na nichž se dále pracuje:
- Rekonstrukce OÚ. Projednáno na ZO - schváleno přidě-
lení zakázky na projektové práce. 
- Přechod na Jánské. Rada obce Loděnice schválila  
Smlouvu o smlouvě budoucí, na níž závisí provedení 
přívodního vedení pro osvětlení přechodu pro chodce na 
silnici u zastávky Jánská II, ale dále se čeká na vyjádření 
DOSS (dotčené orgány státní správy).  
- Dokončení úpravy povrchu na Skalce. Dokončení se 
týká opěrné zdi, která zamezí sesuvu půdy na nově vybudo-
vanou cestu, začne v první polovině dubna. 
- Klidová zóna na náměstí za MŠ. Stále se ještě čeká na 
vyjádření dotčených orgánů státní správy (DOSS). RO se 
shodla, že pokud by bylo problematické vybudovat klidovou 
zónu na místě, kde je v současné době parkoviště a místo  
na tříděný odpad, bylo by možné vybudovat dětské hřiště 
na pozemku vedle kostela. 
-  Odvlhčení prostoru pod jevištěm v KZ. Práce jsou započaty. 
- Rekonstrukce Kulturního zařízení. Zadávací dokumen-
tace na výběr projektanta dle energetického auditu byla  
na ZO projednána, ale neschválena s tím, že z hlediska ro-
zumné návratnosti je třeba vypracovat zadání na zateplení 
jen nad některými částmi KZ - jeviště, střecha, strop k pod-
kroví, dále na výměnu a doplnění oken. 
- Záchytné parkoviště (P+R) u vlakového nádraží. Přímo 
na místě proběhla schůzka s místostarostkou a se zaměst-
nancem Správy železnic. Pozemek není zatím možné  
odkoupit, neboť není vyřešen v rámci majetkoprávních  
vztahů mezi ČD a Správou železnic. 
- Kamerový systém. Započata práce na strategii prevence 
kriminality obce Loděnice - podmínka pro získání dotace 
na kamerový systém. Na MV zaslány všechny dokumenty 
potřebné pro získání dotace 
- Projektová dokumentace na výstavbu nové tribuny na 
fotbalovém hřišti je hotova, pozemek je již vlastnictvím 
obce a projektant pracuje na získání stavebního povolení. 
- Rekonstrukce přechodu pro chodce a oprava chodníku 
před domem č.p. 20. Projektant vybrán a zpracovává pro-
jektovou dokumentaci pro stavební povolení. 
- Žádost o předběžné vyjádření ke zpracované finální stu-
dii plánované zástavby společností SKANSKA - „Centrum 
Loděnice a rozhodnutí o jejím napojení na veřejnou kana- 
lizaci a ČOV budou projednány na veřejném zasedání ZO. 

- Dotační specialista 
- Zřídit pracovní skupinu složenou z odborníků (3 čle-
nové), kteří by se soustředili na agendu spojenou s projektem 
výstavby MŠ a tvořili by poradní orgán pro RO, případně ZO. 

Informace ze zápisu vybrala Jana Tučková 
– úplné znění naleznete na webových stránkách obce

Rada obce Loděnice schválila:
Opravu komunikace v Černidlech-úsek za nově vybudo-
vanou asfaltovou cestou za použití lomového kamene (drť 
0,32), v rozsahu 163x2,5 m, za nabídkovou cenu 38 712,50 
Kč včetně DPH.

Smlouvu o zřízení věcného břemene – pozemkové služeb-
nosti, kde povinný je obec Loděnice a oprávněný firma  
ProFlooring s.r.o., IČ: 24748064. Smluvní strany sjednáva-
jí, že věcné břemeno pozemkové služebnosti je zřízeno na 
dobu 75 let od provedení jeho vkladu do katastru nemovi-
tostí, a to jako věcné břemeno úplatné, a to za částku ve výši 
12.100,- Kč včetně DPH.

Umístění sídla Spolku rodičů a přátel školy při ZŠ Loděnice 
na adrese Školní 255, 267 12 Loděnice, zapsané v katastru 
nemovitostí vedeném katastrálním úřadem pro Středočeský 
kraj, Katastrální pracoviště Beroun na listu vlastnictví  
č. 10001 pro k.ú. Loděnice u Berouna, parcelní číslo 209/1.

Koupi nízkého kontejneru (240x140x50 cm) za cenu  
38 000,- Kč bez DPH.

Vypsání výběrového řízení na Dodávku a montáž  
jevištního vybavení Kulturního zařízení v obci Loděnice  
u Berouna včetně návrhu smlouvy.

Darovací smlouvu na přijímání žáků do ZŠ Loděnice  
z obce Chyňava. Obec Chyňava uhradí obci Loděnice 
od školního roku 2021/2022 za každého žáka a školní rok  
20 000,- Kč.

Přidělení zakázky na výrobu vestavné skříně a opravy 
barového pultu v přísálí KZ firmě Truhlářství Radek IČ: 
74294059, Zaluží 2, 267 61 Cerhovice, za cenu 52 165,- Kč 
včetně DPH.

Účast zástupců sdružení Kačák z.s. na příští schůzi RO.
Informace ze zápisu vybrala Hana Ubesová 

– úplné znění naleznete na webových stránkách obce
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Informace z Rady obce Loděnice 
konané dne 14. 04. 2021

Zadávací dokumentace na zateplení KZ zatím schválena  
nebyla - foto JT

Fotbalové hřiště si novou tribunu určitě zaslouží - foto JT
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ŽIVOTNÍ JUBILEA
Oliver Wendell Holmes: Lidé si nepřestávají hrát, pro-
tože stárnou. Lidé stárnou, protože si přestali hrát.

       

V květnu oslavíme významná výročí narození našich 
občanů, kteří ale určitě nezestárli. Přidejte se k nám  
a popřejte s námi pevné zdraví a další dávku životního  
optimismu stále usměvavé paní Vlastě Třesohlavé  
a pánům: Jiřímu Štulcovi, Janu Hronkovi a Jiřímu Hrdinovi. 

Zatím stále není jasné, jaká vlastně budou platit pravid-
la aktuálně, natož v letních měsících, ale proočkovanost  
i promořenost obyvatelstva stoupá, tak věříme, že by se  
restrikce mohly uvolnit a tedy by byl prostor i pro setkání 
a společnou oslavu. Situaci monitorujeme a určitě dáme 
vědět.

Za loděnické zastupitele Jana Tučková

       

Obecní knihovna patří k několika  málo  kulturním vy-
moženostem v obci.  U nás  je ukryta v budově Klubu,  
chcete-li Kulturního zařízení a pro pamětníky v Soko-
lovně. Dříve zde býval byt sokolníka, tedy správce 
Sokolovny, a ještě později třeba sedlářská dílna pana 
Kříže. Na zdech tu visely plakáty s vyobrazením koňských 
zápřeží a také části opravovaných postrojů. Nejkrásnější 
bylo nové sedlo ze žluté kůže pro správce statku. Vonělo 
to tu kůží a vazelínou. Jako malá holka jsem sem chodila 
tu vůni čichat a přitom poslouchat vyprávění pana Kříže 
o tom, jaké to bylo, když jízda byla důležitou součástí 
armády. Ale to už je dávno. Obojí.

Dnes zde voní knížky a jim kraluje paní Jasněna  
Mohammedová. Pochopitelně jsem sem nemohla na 
návštěvu z důvodů karanténních opatření, a tak se ptám 
pomocí počítače.

Paní Jasněno, jak dlouho již kralujete tomuto literárnímu 
království a jak to bylo, když jste zde začínala?

„Dobrý den, paní Aleno.
Do naší knihovny jsem nastoupila v roce 2007, a to v době, 
kdy knihovny musely zavádět komunikaci on–line, což ale 

Obecní knihovna aneb interview
s paní Jasněnou Mohamedovou 

naše tehdejší paní  knihovnice,  paní Čapková, odmítla. 
Také v této době se celá knihovna přestěhovala z prostorů 
„v domkách“ do prostoru Kulturního zařízení, kde působí 
dodnes.“

Knihy se dříve počítaly mezi největší  hodnoty  a  dědily 
se v rodinách z generace na generaci. Vím, že i Váš děda, 
pan Antonín Hausdorf, byl velkým sběratelem knih  
a vlastnil mnoho prvotisků i s podpisy autorů. Z kolika 
knížek si u Vás mohou čtenáři vybrat a jak se mohou 
stát pravidelnými čtenáři knihovny?

„Ano, knihy patřily do zlatého fondu každé rodiny a hlad 
po knihách byl značný, zejména po světové válce II., kdy 
se stály obrovské fronty na každou nově vydanou knihu.
Naše knihovna patří mezi menší knihovny i proto, že se 
snažím staré tisky, zejména pro nynější mladou generaci 
nezajímavé, redukovat, a samozřejmě pomalu nakupo-
vat novější a žádanější literaturu. Spolupracuji s naší 
regionální knihovnou v Kladně, která nám vozí mini- 
málně 2x do roka cca 300 až 400 knih, tzv. výměnný 
fond, kde jsou tituly literatury naučné i beletrie, jak pro 
děti, tak pro dospělé.

Náš stávající fond představuje 6592 titulů, z čehož je 1533 
titulů literatury naučné a 5059 titulů beletrie. Středočeská 
vědecká knihovna v Kladně nás zásobila momentálně 550 
tituly literatury naučné i beletrie dětské a dospělé. Tento 
systém nám umožňuje, abychom byli neustále připraveni 
na poptávku po novějších knihách.“

Dnes mají milovníci četby mnoho lákavých nabídek  
v podobě audioknih, či jiných moderních prostředků. 
Pociťujete tuto „konkurenci“ v úbytku čtenářů? Jsou 
mezi Vašimi návštěvníky i děti? 

„Samozřejmě, díky vývoji v oblasti elektroniky se s úbyt-
kem čtenářů, bohužel, musí počítat. Například v roce 
2020 jsme evidovali 54 registrovaných čtenářů a z toho 6 
čtenářů dětských. Rok 2020 byl ovšem ovlivněn Corona-
virem a počty čtenářů jsou jinak o něco vyšší. V roce 2019 
jsme měli 100 čtenářů, z toho 18 dětí.“

KULTURA

Paní Jasněna uprostřed svého knižního království – foto JT
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KULTURA
My jsme ještě dříve stávali fronty na detektivky nebo na 
knihy od  pana  J. Švejdy, O. Duba, B. Hrabala. Co se čte 
nejvíce v dnešní době?

„To je velmi těžká otázka, protože hodně záleží na skladbě 
čtenářů – někdo má rád detektivky, někdo klasickou krás-
nou literaturu, jiný zase literaturu faktu. Nejjednodušší 
je to v tomto ohledu s předškolními dětmi - ty přichází 
většinou s maminkami, které jim samy vyberou vhodnou 
knihu.“

Kdybyste měla prsten princezny Arabely, co byste své 
knihovně přála?

„Aby čtenáři všech kategorií přibývali a hlavně, aby byli 
spokojeni s naším knižním fondem.“

Pohádková přání se plní jen v pohádkách, přesto Vám  
přeji, aby se splnila i v Loděnici. 

Děkuji  za rozhovor.
Ptala se Alena Heinrichová

Kroniky obce
Na posledním zasedání Zastupitelstva obce byl  vznesen 
dotaz, jak je to vlastně s kronikami obce a kde se občané 
mohou dozvědět o historii obce více.

Již desátým rokem jsem kronikářkou obce, tak se cítím 
malinko povinována na tento dotaz odpovědět. 

Povinnost vést „Pamětní knihy“ bylo guberniálním výno-
sem uloženo světské i duchovní vrchnosti již v roce 1836. 
Tato povinnost byla potvrzena zákonem z roku 1920 s tím, 
že do konce roku 1922 musí být taková Pamětní kniha  
v každé obci.

V mnohých obcích se takové knihy vedly daleko  
a daleko dříve, ale to je známo z dějepisu. Naší nej- 
krásnější kronikou je Pamětní kniha farní osady 
Loděnice, která začíná právě rokem 1936, ale je  
v ní popsána  i historie roků předešlých. Krásná  
je v tom, že je naprosto bezprostřední a některé čás-
ti jsou velice osobní ke jménu i charakteru pisatele  
/pana faráře/. Její kopie je uložena v Okresním archivu  
v Berouně. Dalšími historickými dokumenty jsou  
„Pamětní kniha železniční stanice Loděnice“ nebo 
„Pamětní kniha četnické stanice Loděnice“. Uloženy 
jsou tamtéž.

Kronika naší obce začíná knihou z let 1928 – 1942, 
pokračuje obdobím 1943 – 1954 v knize druhé a 1955 
– 1990 v knize třetí. Hned v první knize je ale zmínka  
o tom, že kroniky z minulého období byly zničeny, když 
pan starosta prodal svůj dům a noví majitelé je vyhodili do  
hnoje. Originální knihy jsou uloženy v Okresním ar-
chivu v Berouně. Podařilo se mi  je na poslední chvíli 
nechat digitalizovat v rámci celostátní akce a záznamy 
jsou uloženy na Obecním úřadě. Po roce 1989 bylo na 
vůli obce, zda chce nebo nechce kroniku obce vést. 
Období do roku 2011 je pouze v podkladech a není  
zpracováno do formy kroniky.

Od roku 2012 je kronika vedena již jen digitálně a až do 
roku 2017 je uložena na digitálním nosiči na Obecním 
úřadě. Spolu s ní je zde uložen šanon doplňujících 
výstřižků z novin, časopisů apod. Poslední tři roky  
v současné době zpracovávám.

Minulost obce je neocenitelným bohatstvím pro 
současné a další generace, třebaže si  to velmi málo 
uvědomujeme. Tak jak kronikami velice často listuji 
při přípravě různých výročí /120 let nádraží, 100 let re- 
publiky, Návraty rodů, 100 let městyse Loděnice a další/, 
daleko více si našich předků vážím, než by mi kdo v dě-
jepise vykládal.

Bohužel ne do každé doby se hodí, co kdo kdy a jak dříve 
dělal nebo říkal, a proto se občas ztratí stránka, kde je ně-
jaké nepohodlné vyjádření, či jméno.  Možná i proto jsou 
některá období velice stručná.

Do minulosti v kronikách lze nahlédnout v Okresním 
archivu v Berouně, záznamy na Obecním úřadě uložené 
podléhají  zásadám GDPR a není jasné, zda je zveřejnit, či 
nikoli. Pokud bude dán souhlas z vedení obce, není prob-
lém je na stránkách obce zveřejnit.
                                                    Alena Heinrichová

Titulní obrázek loděnické kroniky z let 1943-1954- foto Okresní archiv
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V minulém Zpravodaji jste si mohli přečíst rozhovor  
s cvičitelkou yogy JANOU BOUROVOU. Vzhledem  
k tomu, že pro omezený prostor nemohl být text rozhovoru 
zveřejněn v úplnosti, nepublikovanou část vám předkládám 
nyní. Mohla by být užitečná pro ty z vás, kteří by chtěli  
s yogou začít. 

Jano, co bys doporučila začátečníkům? Pro koho je yoga 
vhodná? Případně jaká yoga?

Začala bych trochou teorie o rozdělení yogy, která není 
nikde uváděna jako oficiální rozdělení yogy, ale výstižně 
zachycuje, jaká yoga je vhodná pro jaký typ lidí. Fenomén, 
že yoga nemůže ublížit, je lež, která slouží finančnímu 
trhu. Rozlišujeme 4 typy yogy: 1. Yoga výkonnostní / 
Astangavinyasayoga, náročné meditace…/ Tuto yogu by 
měli praktikovat fyzicky zdraví lidé s velkou silou, velkým 
rozsahem a zdravými návykovými vzorci pohybu. Pokud 
je mladý člověk zdatný, ale má špatné návykové vzorce po-
hybu, můžou se fyzické bolesti projevit v pozdějším věku. 
Proto je dobré sebepoznání a obnovení správného pohy-
bu. Odhalení a změnu těchto nesprávných pohybových 
vzorců je vhodné provádět pod vedením odborníka.  

2. Yoga kondiční / Poweryoga, náročnější hathayoga…/. 
Tady musí být lidé stále ještě zdraví a nesmějí mít špatné 

YOGA - jaká a pro koho návykové vzorce pohybu, ale už nemusí být veliká síla a 
pružnost. 

3. Yoga preventivně kompenzační/ yoga pro zdravá 
záda, yoga pro sportovce, pomalá hathayoga, vědomá 
yoga…/. Zde je nejširší pole působnosti. Vyznaču-
je se vlídností a respektem k jednotlivým indivi- 
dualitám těla. Vychází z životního stylu člověka, který 
praktikuje yogu. Lekce jsou částečně i výukové. Zaměření 
je na uvědomění si pohybových vzorců a jejich vědomý 
přepis na funkčně přirozené pohyby vedoucí ke zdraví.  
4. Yogová terapie – nutný individuální přístup, je nutná 
zpětná vazba, lekce se staví jedinci/skupině na míru. 

Yoga je vhodná pro všechny, jen je potřebný zodpovědný 
výběr typu yogy a lektora. Fyzicky zdatným lidem, kteří 
mají rádi dynamiku, bych doporučila navštívit pár lek-
cí „pomalejší“ yogy, kdy mají čas odhalit svoje návykové 
vzorce pohybu, popřípadě je pozměnit. Naopak lidem, 
kteří nejsou s pohybem úplně kamarádi, bych doporučila 
posílit tělo pravidelným praktikováním yogových pozic 
se správným zdravým zapnutím těla jako celku, a získávat 
tak větší pružnost, která je pro život důležitá.  

Děkuji za zajímavé a užitečné informace a přeji ti úspěch 
ve tvé další cvičitelské praxi.

Dagmar Smutná

SPORT

Na konec nouzového stavu a tím také konec omezení 
sdružování se všichni dlouho těšili. Zpřísněná nařízení 
nového ministra zdravotnictví si tak s velkým zklamáním 
vyslechli mimo jiné také všichni sportovci. Zatímco běžci  
a cyklisté již nějakou dobu nemuseli při sportu nosit roušky 
ani respirátory a od 12. dubna nemuseli při sportu respek-
tovat ani hranice okresů, amatérské kolektivní sporty se  
v dubnu stále konat nemohly. A bylo vidět, jak všem zavřená 
hřiště, haly i bazény chybí. A také jak tu chybí prostor, kde 
by si mladí (i ti odrostlejší) mohli trochu dát do těla třeba  
i jen individuálně. Například venkovní ping-pong, venkovní 
posilovna nebo skatepark. Takže mladí musí improvizovat  
a sportovat, kde se dá. 

Vyzpovídala jsem dvě mladé sportovkyně, které využívaly 
vyasfaltovanou plochu k jízdě na in-line bruslích a podle 

Také Loděnice má nadané
sportovce

dokonalých holubiček a piruet s hudebním doprovodem 
bylo hned poznat, že tenhle pohyb už nějakou dobu musely 
pilovat ve sportovním oddíle. Obě byly skvěle bezpečnost-
ně vybaveny helmou a chrániči kolen loktů a obě se shod-
ly, že jim aktivní pohyb velmi chybí – Veronika má baletní 
průpravu a je členkou TJ Kraso Beroun, ale teď v oddíle 
trénovat nemůže a postrádá i hudbu. Na svou flétnu se sice 
teď může učit online, ale určitě to není ideální kvůli občas 
stávkujícímu internetovému připojení. Vendula preferu-
je spíše atletiku a judo, ale má ráda i zumbu a věnuje se 
sbo-rovému zpěvu. Ani tomu současná opatření nejsou  
nakloněna, tak se obě těší na dobu, až zase budou moci 
trénovat v kolektivu svých kamarádů.
     
Kdyby se ale v Loděnici začalo stavět nějaké sportovní 
zařízení pro mladé, třeba skatepark, rády by přiložily ruku  
k dílu a prý by sehnaly i další kamarádky a kamarády. Tak se 
snad jednou dočkají, že se nebudou muset vyhýbat projíždě-
jícím autům, i když jich tudy v době koronavirové jezdí jen 
málo a tímto úsekem navíc i pomalu. 

V Programu rozvoje obce (PRO 2021-2031) - je hned něko-
lik aktivit souvisejících se sportem (Multifunkční sportovní 
hala, vybudování skateparku pro mládež, vybudování reha-
bilitačního a workout hřiště, sportovní a volnočasová oblast 
Černidla, ve spolupráci s okolními obcemi doplnit existující 
síť cyklostezek) a na příštím veřejném zastupitelstvu se bude 
hlasovat o prioritách, které budou řídit další výstavbu v naší 
obci a její pořadí. Přijďte také.

Jana Tučková

Veronika krasobruslařku  
nezapře - foto JT

Vendula má sportovní talent 
- foto JT
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12. dubna nastal velký den pro spoustu rodin v naší obci. Ale-
spoň část dětí se po dlouhé době mohla vrátit do školy. Jde 
 o žáky 1. stupně, kteří školu navštěvují rotačně. Což znamená,  
že žáci se jeden týden učí ve škole a další týden doma.  Za 
účelem konzultací mohou do školy docházet  i žáci 9. tříd.

Na návrat dětí byla škola jako vždy výborně připravena. 
Mimo běžná opatření ji tentokrát čekala příprava na 
pravidelné testování. Testy byly škole dodány na základě 
vyplněného dotazníku Ministerstva školství. Jejich cesta  
z ministerstva vedla přes Školský odbor Městského úřadu 
v Berouně. Závěrečnou dopravu do školy zajistil její ředi-
tel. V první dávce jich na prvních 10 dnů výuky přivezl pro 
žáky a pedagogické i nepedagogické pracovníky 550. Na 
další období do 7. 5. je již nyní objednáno dalších 750 testů.

Samostatná skupina je ve škole vytvořena pro 8 dětí,  
jejichž rodiče jsou zapojeni do Integrovaného záchran-
ného systému. Jedná se o děti zdravotníků, učitelů, zaměst-
nanců v sociálních službách, policistů a hasičů. 

V naší škole za první týden testování nebyl žádný pozitivní 
test. Velice mile mě překvapila slova o tom, že děti nemají 

s testováním z nosní sliznice žádný problém a nevnímají 
ho nijak negativně. Berou to jako nezbytnou součást dne. 
Některá opatření, včetně stohu výkazů, které škola musí 
vyplnit a odeslat po každém testování, mě trochu zarazi-
la. Jedním z nich je i to, že škola může testovat žáky, kteří 
pojedou na přijímací zkoušky. Potvrzení školy tak nahradí 
doklad od lékaře nebo odběrového centra. 

Kromě návratu žáků do školy proběhl 14. 4. zápis dětí do 
1. tříd. Ke dni uzávěrky jich před náhradním termínem 
bylo přihlášeno celkem 46, což napovídá, že tento ročník 
bude silnější než ten loňský. 
    Bohuslava Vohradská

Den D v naší základní škole

V jednom z posledních vydání Zpravodaje jste si mohli 
přečíst o Gramofondu a jeho finančních příspěvcích na 
podporu vzdělávání a spolků v obci.

V souvislosti s velmi smutným a náhlým úmrtím pana 
Petra Kellnera, který žil v nedalekém Podkozí, jsme se  
s ředitelem naší základní školy již poněkolikáté roz-
povídali o darech, které naší škole poskytuje rodinná nadace  
Renáty a Petra Kellnerových, The Kellner Family Foundation.

Jejich nadace, která si u všech svých vzdělávacích 
projektů klade za cíl: „Motivovat k větší snaze ty, 
kteří mají předpoklady uspět“, škole již několik 
let přispívá částkou několika statisíc korun ročně.  
Díky tomuto štědrému příspěvku si škola při výuce  
angličtiny může dovolit dělit třídy na menší skupiny 
žáků a zajišťuje tak mnohem intenzivnější výuku. 
Pro žáky je jistě přínosnější výuka ve skupinkách do 
12 žáků než při dvojnásobném počtu. Přestože si na-
dace v darovacích smlouvách žádné veřejné díky 
nenárokuje, určitě si to zaslouží a je možná škoda,  
že veřejnost o dárcích neví. Děkujeme.

Když už jsme se probírali šanonem plným darovacích 
smluv, přišla řeč i na další štědré dárce. Díky aktivitě  
z řad učitelů se tak podařilo získat výpočetní techniku  
od ČSOB, Krajského soudu v Praze a VZP.

Významným dárcem je i obecně prospěšná společnost 
WOMEN FOR WOMEN Ivany a Pavla Tykačových.  
Ta pomáhá s obědy pro děti, které se ocitly v situaci, kdy  
si jejich rodiče nemohou dovolit jim zaplatit obědy ve škol-
ních jídelnách. Pomoc potřebným dětem je poskytována 
přímo prostřednictvím základních škol na základě daro-
vací smlouvy tak, aby se obědy dostaly opravdu k dětem. 

V případě dárcovství nejde o výši částky ani hodnotu 
daru. Škola si velmi váží i drobnějších darů, jako je třeba 
keramická hlína pro tvorbu při mimoškolních aktivitách, 
dále příspěvků na sportovní vybavení, či dovybavení kabi-
netů nábytkem, kde dárci jsou většinou rodiče dětí. 

Vedení školy i SRPŠ věří, že v brzké době opět využije  
i štědrosti místních podnikatelů a občanů při příležitosti 
konání různých veřejných akcí, kterými byla dosud škola 
vyhlášená.

   Bohuslava Vohradská

Pan Petr Kellner a další dárci

Konečně ve školní lavici

ŠKOLA

Co mohou děti dělat o prázdninách?

Další ročník sportovního příměstského tábora v Loděnici je tu! 
V termínu 26. - 30. 7. 2021 se vaše děti mohou zúčastnit aktivního týdne plného zajímavých sportů, soutěží  

a her pod vedením našich loděnických rodáků a zkušených instruktorů. 
Tábor je určen převážně pro děti druhého stupně základní školy. Pro přihlášení a jakékoliv další informace se 

podívejte na náš web.  Budeme se na Vás a Vaše děti moc těšit! 
 Tým CVITCH 
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Během „tvrdého“ lockdownu jsme zintenzivnili dezinfekci 
naší obce. Téměř každý den jsme vyjížděli s mobilními ro-
siči a ošetřovali všechny lavičky, koše, kontejnery atd. Využi-
li jsme situace v souvislosti s uzavřením MŠ a kompletně 
ji „vypulírovali“, včetně použití ozonového generátoru ve 
všech místnostech. Dále byl dezinfikován sál Kulturního 
zařízení před veřejným zasedáním zastupitelstva obce. Také 
již byla využita naše služba dodání nákupu občanům, kteří 
jsou v izolaci nebo v karanténě. Byli jsme i v pohotovosti po-
moci zdravotnické službě při transportu pacienta. Zkrátka 
a dobře nechceme této situaci jen tak přihlížet, ale snažíme 
se stále něco dělat.

Z důvodu nedostatku personálu v nemocnicích jsou často 
povoláváni do služby i příslušníci HZS. Dobrovolní hasiči 
je pak mnohdy nahrazují a slouží pohotovosti na svých  
zbrojnicích.

Hasiči v naší obci Aby nedošlo k šíření koronaviru mezi příslušníky HZS  
a jednotek dobrovolných hasičů, bylo v rámci operačního 
řízení omezeno vysílání jednotek dobrovolných hasičů  
k mimořádným událostem. I přesto byla naše jednotka od 
začátku roku povolána ke třem událostem:

29. 1. Z důvodu velkého množství srážek na našem území 
vyjela jednotka na Jánskou mezi dálniční a železniční most.
Na místě byla valící se voda odkloněna mimo silniční ko-
munikaci. Poté byla vozovka uklizena od nánosu nečistot.

3. 2. Jednotka byla povolána k požáru. Jednalo se o planý 
poplach – neohlášené pálení.

7. 4. Vyjeli jsme k nahlášenému požáru zemního plynu. Opět 
se jednalo o planý poplach. Byla pouze použita technologie 
na vyprazdňování plynové nádrže v objektu místní firmy.

Mimo to jsme provedli několik prací pro zřizovatele, tedy obec:

21. 1. Odstranění vánočního stromu na náměstí.

15. 3. Vyčištění kanálů a dešťových svodů u budov v majet-
ku obce.

18. 3. Pomoc s nakládkou sběru papíru pro ZŠ Loděnice. 
Naloženy dva velkokapacitní kontejnery o objemu 38m³.

27. a 28. 3. Protipovodňová akce na Jánské. Vykácení dřevin 
a vyčištění břehu Kačáku.

Několik víkendů jsme také strávili vynášením sutě a ostat-
ního odpadu ze sklepů pod Obecním úřadem.

Rád bych touto cestou poděkoval Radě obce, která naší jed-
notce schválila mimořádnou odměnu ve výši 5.000,-Kč na 
člena. Dne 10. 2. byl schválen záměr na pořízení nové cis-
ternové automobilové stříkačky a nového dopravního auto-
mobilu. Zásahové technice již táhne na čtyřicet a je nejvyšší 
čas se touto problematikou zabývat. V posledních letech 
byla s vedením obce navázána kvalitní spolupráce. Jsem 
rád, že tomu tak je, a věřím, že to tak bude i nadále.

Pevné zdraví všem.
Jiří Štulc,

velitel jednotky sboru dobrovolných hasičů obce
S nákladem sběru papíru pomohla hasičům i obecní technika

Hody, hody, doprovody
Se sousedkou Monikou Hornou jsme o letošním Ve-
likonočním pondělí vzali děti na netradiční koledu.  
Koledovali jsme mezi „myší dírou“ a sběrným dvorem. 
Za 2,5 hodiny jsme vykoledovali cca 500 kg dobrot. Pro-
tože kontejnery na sběrném dvoře byly plné, umístili jsme 
koledu na plochu vedle nich.

Další foto z koledování najdete na 

Martin Bok, zastupitel za LoDění
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Po loňském nesmělém pokusu o společnou velikonoční 
výzdobu v obci jsem letos našla velké pomocníky mezi 
učitelkami mateřské školy. Hanka a Blanka jsou vel-
mi akční, a tak k vrbovým větvím získaným ze zahrady 
ředitele základní školy přibyly větve ze zahrady syna paní 
učitelky Blanky z Trubína.

Převoz, instalaci a výzdobu „obecní“ vrby jsme provedly 
vlastními silami a pak už jsme se jen těšily na další výtvo-
ry. Nepřibylo jich sice příliš, ale každá ozdoba byla určitě 
vytvořena s láskou a citem. Nadchla nás i ta z vánočního 
stromečku.

Ne, že bychom něco přivolávaly pro příští léta, ale snad 
by se tato už dvouletá covidová tradice mohla osvědčit  
i v budoucnu. Větve vrby snad časem vytvoří dostatečné 
kořeny, aby mohly být zasazeny na náměstí a snad  
i v budoucnu najdou někoho, kdo je v době velikonočních 
svátků ozdobí pro radost všem ostatním.

Po celou dobu zavření školky jsem obě paní učitelky viděla 
téměř každý den. Čas využívaly pro přípravu materiálů pro 
další výuku, úpravu interiéru školky a snad nejen dětem 
udělaly radost výzdobou plotu před budovou. Osob- 
ně tam nacházím pokaždé zase nějaký kousek, kterého 
jsem si dříve nevšimla. ¨

Popis jednoduché techniky, kterou výzdobu vytvořily, by 
mohl posloužit i jako výborný nápad pro zabavení vašich 
dětí. Kdo jste ještě neviděli, zastavte se. Určitě vám vykouzlí 
úsměv na tváři. 

Bohuslava Vohradská

Velikonoce v obci, aneb jak se 
paním učitelkám stýská po dětech

V současné době po vykácení stromů v okolí hřiště pro-
vedeném odbornou firmou došlo ke značné úlevě. Té na-
pomohlo též pokácení stromů po toku směrem od lávky, 
které probíhalo v režii našich dobrovolných hasičů. 

Posledním krokem je nyní úprava zaneseného koryta. 

Věřím, že zástupci sdružení Kačák, pánové Smola a Zíka, 
se svým návrhem na další postup uspějí v Radě obce  
a nyní velice dobře započaté dílo bude dokončeno.
        

Bohuslava VohradskáTakhle čisté jsme břehy Kačáku již dlouho neviděli

Předzahrádka, která  
zaujme nejen o Velikonocích

Plot školky je opravdu veselý

Za čtyřicet let života v Loděnici už si ani nevzpomenu, 
kolikrát se Kačák vylil ze svých břehů a způsobil značné 
škody hlavně obyvatelům Jánské. 

Pro nás sice významný, ale pro správce povodí pravdě- 
podobně ne až tak důležitý tok, nedá už patnáct let 
spát zájmovému sdružení Kačák. Jeho cílem je před-
cházení škod pramenících hlavně z neupraveného 
koryta a množství dřevin. Napadané větve společně  
se stromy vytváří totiž při silnějším průtoku u břehů hráz 
a pomáhají tak vzniku záplav. 

Kačák

Kačák bude bezpečnější
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Málokdo z nás, kromě těch opravdu o hodně dříve 
narozených, si pamatuje, že v místech, kde teď stojí nej-
větší loděnický průmyslový podnik, se dříve vyrábělo 
i něco jiného než gramofonové desky, s nimiž si dnes 
Loděnici spojují milovníci hudby nejen z naší republiky, 
ale i ze zahraničí.

Málokdo ale také ví, že stačilo málo a GZ v naší obci  
vůbec nevznikly. A jak to vlastně bylo? O tom s velkým zau-
jetím vyprávěl pan Václav Háblt, jehož tatínek stál u zrodu 
GZ a on sám s tímto podnikem spojil celý svůj život. 

Jako malý bydlel v Praze na Balabence, protože jeho 
otec tam pracoval ve firmě Baklax, továrně na  umělé 
hmoty (hlavně tehdy velmi populární bakelit), kde se 
mimo jiné lisovaly také gramofonové desky pod značkou  
ULTRAPHON. Na Praze 8,  Na Rokosce, pak sídlila lisov- 
na a nahrávací studio firmy Ravitas bratří Františka  
a Jana Valentini. Další podobná továrna na výrobu 
gramodesek značky ESTA existovala například také  
v Praze na Smíchově. 

Když pak po roce 1946 na základě Benešových dekretů 
došlo ke znárodnění průmyslu, zrodil se i plán na centra- 
lizaci gramofonového průmyslu. V Praze vzniklo ústředí 
a hledalo se místo pro novou továrnu na gramodesky.  
V souvislosti s plánem na založení Gramofonových 
závodů se proto Hábltovi v roce 1947 přestěhovali do  
Svitav, kde pan Háblt starší zahajoval proces administra-
tivní přípravy dokumentace na převzetí tamní továrny 

Gramofonka slaví 70 let - její příběh 
očima pamětníka

Plastika pro tyto účely. V rámci poválečného plánování se 
ale po pěti měsících rozhodlo, že shromážděná dokumen-
tace bude předána a použita pro vznik národního pod-
niku TOS (Továrny obráběcích strojů) a rodina se stěhovala 
zpět do Prahy. Jedním z důvodů změny rozhodnutí byl 
mimo jiné také fakt, že Svitavy jsou poměrně vzdálené 
od Prahy, kde sídlilo ústředí gramofonového průmyslu  
a nahrávací studia. Proto se hledal jiný objekt, který by 
byl blíže Prahy, až byla nalezena továrna v Loděnici, která 
tuto podmínku splňovala. Takže rodina pana Háblta se 
stěhovala znovu a v pracovní knížce tatínka pana Háblta 
dne 5. 4. 1948 přibylo razítko „Gramofonové závody, 
závod Loděnice“. Náročná přestavba poválečného objek-
tu tak mohla začít. 

Všechny zaměstnance, které v Praze mohli při výrobě 
postrádat, sváželi do Loděnice na brigády, aby rekon- 
strukce mohla proběhnout co nejrychleji a haly byly 
připraveny na stěhování nových strojů. Bridád se tehdy 
účastnili i vojáci a studenti, takže tu pracovalo až 240 
lidí denně. Jezdili sem na nekrytém nákladním autě vy-
baveném lavicemi kolem bočnic, kterému se přezdívalo 
UNRRA a pocházelo tedy zřejmě z poválečné pomoci 
v rámci Marshallova plánu (United Nations Relief and 
Rehabilitation Administration), ale to se můžeme teď 
už jen domnívat, protože fotografie se nedochovala.  
I po dokončení rekonstrukce a vybavení hal převezenými 
stroji sem za prací z Prahy dojížděla řada lidí z původ-
ních pražských závodů. To už se však pořídil autobus, 
který z Prahy zaměstnance denně přivážel a po směně 
je zase odvážel zpět. Podle záznamů pořízených otcem 
pana Háblta rekonstrukci řídil architekt Gočár. První 
deska pak byla vylisována 2. 5. 1951.

Nově vzniklé Gramofonové závody získaly také svou 
rekreační chatu v Malé Úpě v Krkonoších, ale při další 
administrativní úpravě, kdy se pražské ředitelství od 
závodu v Loděnici majetkově oddělilo, chata připadla 
Pražákům a Loděnice si ponechala autobus, který byl 
klíčový pro dovážení zaměstnanců na směny. Díky tomu 
se pak po řadu let mohly konat velmi oblíbené putovní 
zájezdy pro zaměstnance po Československu i do za-
hraničí.

Pan Háblt se svými 
archivními snímky 
– foto JT

Přestavba bývalé tkalcovny na GZ – foto z archivu pana Háblta
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ŽIVOT V OBCI

O důležitosti, které se budoucí Gramofonové závody 
tenkrát těšily, svědčí i fakt, že do továrny byla zavedena 
přímá telefonní linka z Prahy, zatímco hovory ze všech 
okolních telefonních stanic byly stále ručně přepojovány 
přes telefonní ústřednu. Dokonce prý existovaly plány na 
výstavbu celého „Gramofonového městečka“ pro rodiny 
zaměstnanců GZ, po vzoru Baťova Zlína. I jeho stavbu 
měl řídit architekt Gočár. Mělo být umístěno v prosto-
ru za současnou novou školou a když z plánu sešlo, ho- 
vořilo se alespoň o možnosti výstavby sportovního  

areálu, který by mohli využívat i žáci v té době již dokončené 
nové školy.  Ani tento plán se nakonec neuskutečnil.

A jak je tomu dnes?

Z nevelké české továrny, které po objevu CD technologie 
málokdo dával šanci, je dnes největší výrobce vinylových 
gramofonových desek na světě s pobočkami v Soběslavi, 
Příbrami, ale i ve Francii, USA a Kanadě. Firma rozšířila 
výrobu o polygrafický sortiment a dnes naopak uvažuje 
o možném ukončení výroby CD a DVD. 

Navíc dál láme rekordy – v letošním únoru, Covidu 
navzdory, dokázali v GZ Media vyrobit 3,1 milionu vi-
nylových desek, což je vůbec nejvyšší měsíční výsledek 
v celé dosavadní historii firmy. A to měl únor jen 28 dní. 
V letošním roce Gramofonka dokončila stavbu nové 
polygrafické haly a zakoupila nový tiskařský stroj, který 
umí tisknout až ve formátu B1+ (707 × 1000 mm), což 
umožní dále rozvinout segment špičkových obalů a pub-
likací.

Firma ale myslí i na své zaměstnance – původně tmavé  
a špinavé provozy, které si pamatuji ještě ze studentských 
brigád, se již dávno změnily k nepoznání a teď přišel 
čas i na přesun a modernizaci zázemí pro zaměstnance, 
včetně vylepšení závodního stravování, které bude nově 
možné i v nočních hodinách a bude obsahovat i dietní 
nebo vegetariánská jídla. A to je určitě krásný dárek, 
který GZ Media nadělila svým zaměstnancům k oslavám 
70. výročí vylisování první gramofonové desky i ke stej-
ným letošním narozeninám svého majitele, pana Zdeňka 
Pelce. 

Kromě toho je připravena do tisku také velkoformátová 
kniha s mnoha dosud nepublikovanými fotografiemi, 
zajímavými rozhovory s pamětníky, současnými zaměst-
nanci a dalšími lidmi spojenými s GZ Media. Ta bude 
nejen dalším krásným dárkem a připomínkou časů 
minulých, ale určitě také pomůže dále zviditelnit naši 
obec a udělat radost mnoha našim občanům.

Z vyprávění pana Háblta a informací GZ sepsala 
Jana Tučková

Foto ze zájezdu do NDR v roce 1961 - z archivu pana Háblta

Když jsme před rokem na stránkách Loděnického zpravoda-
je oznamovali přesun tradičního vítání občánků na začátek 
letošního roku, činili jsme to s vírou, že se tak skutečně stane. 
Z důvodů všem známým je však tato akce stále v nedohled-
nu. Některé děti jsou tak již téměř dvouleté a myslím, že  
k jejich přivítání mezi občany naší obce v dohledné době 
nedojde. O konání této důležité tradice budeme rádi infor-
movat, jak jen to bude možné. S trochou nadsázky věřím, že 
vítání nebude spojeno rovnou se zápisem do mateřské školy.

Občánků nám přibývá – v roce 2019 se jich v obci narodilo 
19 a v loňském roce 18. 

Malý postesk a trocha čísel z matriky Matrika však nabízí i množství jiných zajímavých čísel. 
Dozvíte se zde, že za poslední dva roky bylo zkolaudováno 
celkem šest nových domů. K pobytu v obci se přihlásilo 114 
nových občanů, naopak 109 občanů se odhlásilo. Obec se 
za stejný časový úsek rozloučila se 49 zemřelými. Celkový 
počet občanů se tak v zásadě nemění a k 1. 1. 2021 činil 1991 
občanů.

Čísel je skutečně hodně, ale vzhledem k tomu, že tento 
Zpravodaj vychází v květnu, ještě přidám alespoň počet 
svateb. V roce 2020 jich matrika obce zajistila 33 a o rok 
dříve zde uzavřelo sňatek 44 párů.  

 Bohuslava Vohradská
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ŽIVOT V OBCI

Psali jsme o ní v souvislosti s povedenou akcí žáků ZŠ  
v rámci Gramofondu – nevzhledná skládka zmize-
la, cesta se rozšířila, přibylo nové fungující osvětlení  
a také pomačkaný a poničený vlnitý plech nahradil 
zbrusu nový drátěný plot. Náletové dřeviny i pře-
sahující větve stromů, které pěšinku lemovaly, byly 
vykáceny a lidé si tudy teď nejen zkracují cestu do  
Chrustenic, ale cestička slouží také k procházkám 
seniorů a maminek s kočárky. Ještě se čeká na vy-
budování opěrné zdi (viz. Informace z Rady obce), ale 
přesto se ti, co tudy v poslední době prošli, shodují  
v tom, že něco není v pořádku.

A nezbývá než jim dát za pravdu – nově vzniklá sklád-
ka, tentokrát za plotem Gramofonky, nikoho nepotěší. 
Plechovky od nápojů by mohly dát za pravdu pesi-
mistům, kteří ví, že toto je jedno z míst, kam se uchy-
lují mladí lidé, když vlastně teď, v době koronaviru, 
neexistuje místo, kde by se mohli legálně scházet. Ale 
nevěřím, že by sem ti hoši a dívky, co tu tráví svůj čas, 
nosili třeba podstavec pod slunečník, který se za plo-
tem rovněž povaluje. 

Pěšinka po Skalce na sebe znovu  
upozornila

A tak jen věřím, že zastupitelé v rámci Programu roz-
voje obce, o němž jsme již také psali, odsouhlasí jako 
prioritu vybavení procházkových okruhů (pracovně 
nazváno velké a malé korzo) odpadkovými koši a že 
Skalka bude zase příjemným místem, kde se všem 
bude líbit.

Jana Tučková

Jakmile to situace dovolí, Obecní úřad ve spolupráci s 
fotbalisty vyhlásí akci „Zasaď si svůj strom” a obyvatelé 
Loděnice tak budou mít jedinečnou šanci vlastnoručně 
zkrášlit okolí fotbalového hřiště a vysadit mladý du-
bový stromek nebo stromky, které nahradí pokácené 
nemocné javorovce a topoly. 

Původně avizovaný termín 1. 5. 2021 nebylo možné 
uskutečnit, neboť očekávaný předpoklad, že bude ve 
vnějších prostorách umožněno setkávání alespoň dva-
ceti osob, Ministerstvo zdravotnictví neschválilo.

Pokud chcete přiložit ruku k dílu a zanechat po sobě 
hmatatelnou stopu v historii, určitě průběžně sledujte 
vývěsku Obecního úřadu nebo obecní webové stránky, 
kde budou zveřejněny podrobnosti. 

Obec Loděnice

Zasaď si svůj strom

Pěšinka - nová skládka šokuje většinu kolemjdoucích
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       OBECNÍ ÚŘAD LODĚNICE     ou@lodenice.cz

Starosta: Václav Bauer
Matrika + CZECH POINT: J. Bezrová, A. Kohoutová
Sekretariát: Hana Ubesová
Účtárna

311 671 691
311 672 577
311 517 926
311 672 210

ZDRAVOTNICTVÍ

MUDr. Martin Ralbovský - praktický lékař
lekar.lodenice@genecare.cz

Karla Veberová - sestra
sestra.lodenice@genecare.cz

po 7:00 - 14:00
út 7:00 - 13:00
st 7:00 - 16:00
čt 7:00 - 10:00
pá 7:00 - 12:00

311 673 281

721 092 719

st     16:00 - 18:00
čt     10:00 - 12:00

  

Pro objednané

  MUDr. Simona Tesařová - zubní lékař po, st 9:00 - 16:00          út       9:00 - 13:00
čt 9:00 - 16:30          pá      9:00 - 13:00 311 672 253

  

  
MUDr. Lenka Jačková 
lékař pro děti a dorost

po, út, čt, pá        7:30 - 10:00,   st   10:00 - 12:00
po, út, čt, pá     10:00 - 11:00
po, út,  čt            11:00 - 13:00   (pá do 12:00)
st              12:00 - 17:00

Ambulance:
Kontroly:

Prevence:
311 672 246

MUDr. Tereza Pacltová - praktický lékař
Hluboká cesta 137, Loděnice

po, čt, pá              8:00 - 12:30,   út  7:00 - 13:00
st             12:30 - 18:00

Lékárna
  

702 038 949

311 671 063

OSTATNÍ

Pošta

Sběrný dvůr

Obecní knihovna

po, st          10:00 - 12:00,    13:00  - 18:00
út, čt, pá      8:00 - 12:00,    13:00  - 16:00   

út                  14:00 - 18:00
čt                   14:00 - 18:00  

so       8:00  - 12:00 
  

954 226 712

739 004 380

po                    9:00 - 12:00      14:00 - 17:30
čt                   14:00 - 17:30 313 129 486

Tel. č. 

Tel. č. 

Tel. č. 

Ordinační hodiny/otevírací doba

Otevírací doba

  Základní škola - 311 672 114 Jídelna ZŠ - 311 672 252 Mateřská škola - 311 672 234

POHOTOVOSTNÍ A HAVARIJNÍ SLUŽBY DODAVATELŮ ELEKTRICKÉ ENERGIE, PLYNU A VODY

Pohotovostní služba elektrorozvodných závodů  800 850 860
Pohotovostní služba vodáren, VaK Beroun   606 666 990, 800 100 663
Pohotovostní služba plynáren      1239
Hasiči HZS KLADNO - 950 870 011, 950 870 444, HZS BEROUN - 950 841 011, HZS HOŘOVICE - 950 842 011

OSTATNÍ KONTAKTY A INZERCE
GZ Media, a. s.           tel. 311 673 111            e-mail: info@gzmedia.com                web: www.gzmedia.cz/kontakty    

Bohoslužby římskokatolické církve
v kostele sv. Václava v Loděnici,

  ne   9:30

   

Elektrické práce- Ladislav Herynek   - 603 284 843                             - MgA Tamara Schreiberová, 732 674 000
Instalatérské práce a strojní čištění kanalizací Vyvážení jímek: VaK Beroun, 311 747 123,   /    
Kadeřnictví: Zuzana Potencová  - 311 671 138, Bára Frydrychová - 777 282 771, Alena Zelenková - 775, 121 227
Kominictví Haken   www.revizekominu.cz, 774 642 211  /   J. Čermák, Žilina - 774 699 083         

       Masáže Relax - Lada Dvorská 606 912 115
Malířské a zednické práce - 775 177 404  Hekl338@seznam.cz        
Masáže, kosmetika, pedikúra, nehtová modeláž, depilace - Marta Železná, 728 955 991
Sklenářství Sluka - Husovo náměstí 4, 604 402 714                        Přeprava seniorů PB Help asistent - tel. 732 458 629,  www.pb.help-asistent.cz
Účetnictví, daňová evidence, přiznání daně z příjmu a DPH, mzdy - 777 177 404, Daria.Orn@seznam.cz
Zámečnická pohotovost NON STOP, 777 323 707, www.zamky-nonstop.cz         Pedikúra, manikúra Helena  - Helena Modrová - 604 890 730
Prodej, pronájem nemovitostí, výstavba cihl. nízkoener. RD na klíč - Vlasta Dosedělová 725 509 272   dosedelova@rkbohemia.cz

Zuzana Víchová
Velký sál kapacita 100 - 150 osob Přísálí kapacita 30 - 40 osob

725 924 116
400 Kč/h komerční účel
250 Kč/h nekomerční účel

150 Kč/h komerční účel
  80 Kč/h nekomerční účel

PRONÁJEM KULTURNÍHO ZAŘÍZENÍ

Manikúra a nehtová modeláž 

po     8:00 - 13:00,   st     12:00 - 17:00
po     8:00 - 13:00,   st     12:00 - 17:00
po     8:00 - 13:00,   st     12:00 - 17:00

Ordinace dočasně uzavřena

po, pá             07:30 - 12:30   13:00 - 15:00
út                     07:30 - 12:30
st, čt                10:00 - 12:30    13:00 - 17:00


